
Ik sluit mij aan bij de vraagstelling
over de situatie van de eÂeÂnverdie-
ners. Ik heb sympathie voor de
suggestie van collega RosenmoÈ ller
omtrent het overgangsrecht in het
kader van inkomen in verband met
arbeid. Ik heb ook het voorstel
gesteund om de evaluatietermijn te
halveren.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De voorzitter: Mijnheer Van der
Vlies. Ik wil de persoonlijke
opmerking maken dat het mooi is
dat uw standvastig SGP-optreden
wordt gadegeslagen door onze
oud-collega Van Rossum op een
plaats die hem toekomt!

De vergadering zal nu worden
geschorst voor de lunchpauze. Het
ligt in het voornemen van de
voorzitter van de Kamer om na de
lunchpauze voort te gaan met deze
tweede termijn. Tussen de tweede
termijn van de kant van de Kamer en
de tweede termijn van de kant van
de regering zal de interpellatie die op
de agenda staat worden gehouden.
Dit zal nog formeel naar voren
worden gebracht bij de regeling van
werkzaamheden. Het leek mij echter
correct om dat nu al mede te delen.

De vergadering wordt van 13.35 uur
tot 14.20 uur geschorst.

Voorzitter: Deetman
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan, dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het Presidium heeft
met eenparigheid van stemmen
besloten, te stellen in handen van de
vaste commissie voor Sociale Zaken
en Werkgelegenheid:
- het wetsvoorstel Wijziging van het
Burgerlijk Wetboek, de Ziektewet en
enkele andere wetten in verband met
loondoorbetaling door de werkgever
bij ziekte van de werknemer (Wet

uitbreiding loondoorbetalingsplicht
bij ziekte) (24439).

Ik stel voor, wetsvoorstel 24049
(Wijziging Luchtvaartwet; geluids-
zone) van de agenda af te voeren.

Ik stel voor, aan de orde te stellen en
te behandelen in de vergaderingen
van 24, 25 en 26 oktober:

1. de gezamenlijke behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling van de
begroting van de uitgaven en de
ontvangsten van het Kabinet voor
Nederlands-Antilliaanse en Aru-
baanse Zaken (IV) voor het jaar 1996
(24400-IV);
- het wetsvoorstel Wijziging van
hoofdstuk IV (Kabinet voor
Nederlands-Antilliaanse en Aru-
baanse Zaken) van de begroting van
de uitgaven en de ontvangsten voor
het jaar 1994 (slotwet/rekening)
(24298);

2. de gezamenlijke behandeling van:
- het wetsvoorstel Privatisering van
het Algemeen burgerlijk pensioen-
fonds (Wet privatisering ABP)
(24205);
- het wetsvoorstel Regels met
betrekking tot de oprichting van de
Stichting Uitvoeringsinstelling
Sociale Zekerheid voor Overheid en
onderwijs (Wet Stichting USZO)
(24222);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Algemene burgerlijke pensioenwet
en de Algemene militaire pensioen-
wet (invoering partnerpensioen),
alsmede van de Uitkeringswet
gewezen militairen (rechtspositionele
erkenning van andere relatievormen
dan het huwelijk) (24227);
- het wetsvoorstel Vaststelling van
een kader voor regeling van rechten
en verplichtingen van overheids-
personeel, onderwijspersoneel en
daarmee gelijk te stellen personeel
ter zake van vrijwillig vervroegd
uittreden (Wet kaderregeling vut
overheidspersoneel) (24217);

3. het wetsvoorstel Nieuwe
bepalingen voor een tegemoetko-
ming in de studiekosten (Wet
tegemoetkoming studiekosten)
(23699);

4. het wetsvoorstel Wijziging van de
Wet Brutering Overhevelingstoeslag
Lonen (24285).

Aangezien voor de stukken gedrukt
onder de nummers 23908 (R1519),

nrs. 10 en 11, 24211, 24270, 24274,
24276, 24277, 24278, 24279, 24281,
24283, 24288 (R1539), 24289 (R1540)
en 24290 (R1541) de termijnen zijn
verstreken, stel ik voor dat wat deze
Kamer betreft de daarbij ter
stilzwijgende goedkeuring overlegde
stukken zijn goedgekeurd.

Ik stel voor, deze stukken voor
kennisgeving aan te nemen.

Aangezien voor de stukken 23990,
24162, 24174, 24286 en 24287 de
termijnen zijn verstreken, stel ik voor,
deze stukken voor kennisgeving aan
te nemen.

Ik stel voor, de stukken 24175, 24209,
24210, 23688, nr. 14, 23900-XI, nrs.
74, 75, 77 en 78, 23900-XV, nrs. 52 en
53, 21477, nr. 58, 22545, nr. 53,
22187, nr. 33, 23900-XVI, nr. 77,
23900-VI, nr. 32, 12449, nr. 110,
23900-V, nr. 51 en 24324 voor
kennisgeving aan te nemen.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Op verzoek van de
D66-fractie benoem ik:
- in de commissie voor de Werkwijze
der Kamer het lid Versnel-Schmitz tot
lid in plaats van het lid De Graaf, het
lid De Graaf tot plv. lid in plaats van
het lid Versnel-Schmitz en het lid
Jeekel tot lid in de bestaande
vacature;
- in de vaste commissie voor Justitie
het lid Van Vliet tot lid in de
bestaande vacature en het lid De
Koning tot plv. lid in plaats van het
lid Van Vliet;
- in de vaste commissie voor
Binnenlandse Zaken het lid Hoekema
tot lid in plaats van het lid Van
Boxtel, het lid Jeekel tot plv. lid in
plaats van het lid Van 't Riet en het
lid Van Boxtel tot plv. lid in plaats
van het lid Hoekema;
- in de vaste commissie voor
FinancieÈn het lid Jeekel tot plv. lid in
de bestaande vacature;
- in de vaste commissie voor
Economische Zaken het lid Jeekel tot
plv. lid in de bestaande vacature;
- in de vaste commissie voor Sociale
Zaken en Werkgelegenheid het lid
Giskes tot lid in de bestaande
vacature en het lid Van Boxtel tot plv.
lid in plaats van het lid Giskes;
- in de vaste commissie voor
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer het lid
Jeekel tot lid in plaats van het lid
Jorritsma-van Oosten en het lid
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Jorritsma-van Oosten tot plv. lid in
plaats van het lid Fermina;
- in de vaste commissie voor Verkeer
en Waterstaat het lid Jeekel tot plv.
lid in de bestaande vacature.

Ik geef het woord aan de heer De
Jong.

De heer De Jong (CDA): Mijnheer de
voorzitter! Er heeft vanmorgen een
algemeen overleg plaatsgevonden
met de minister van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport inzake de
overheveling geneesmiddelen cum
annexis naar het ziekenfonds
respectievelijk de particuliere
verzekering. Zoals dinsdag reeds
aangekondigd, houdt u rekening met
de mogelijkheid dat ik het verzoek
doe om het verslag daarvan op de
plenaire agenda te zetten. Ik mag u
verzoeken dat nog heden te doen,
omdat na 8 oktober de voorhang-
procedure verloopt, zodat wij een
uitspraak daaromtrent nog aan de
Kamer kunnen voorleggen. Er zal
vervolgens rekening moeten worden
gehouden met de mogelijkheid dat
daarover nog vandaag moet worden
gestemd.

De voorzitter: Ik stel voor, conform
het verzoek van de heer De Jong te
beslissen. Dat betekent dat er een
twee-minutendebatje zal plaatsvin-
den. Ik stel voor, dat debatje te
houden vanmiddag na de interpella-
tie. Mocht er een motie worden
ingediend ± dat geldt overigens ook
voor de interpellatie ± dan kan er
hedenmiddag nog voÂ oÂ r de diner-
pauze worden gestemd.

Mevrouw Van Nieuwenhoven
(PvdA): Voorzitter! De vaste
commissie voor Volksgezondheid,
Welzijn en Sport is op dit moment
bezig met een vergadering over het
persoonsgebonden budget. De
minister is daarbij betrokken. Kan er
rekening mee gehouden worden dat
het debat niet plaatsvindt voÂ oÂ r kwart
over vier?

De voorzitter: Ik vermoed dat dat
niet nodig is.

Het woord is aan de heer Lansink.

De heer Lansink (CDA): Voorzitter!
Op het schema voor vandaag staat
om vijf uur geagendeerd het
wetsvoorstel inzake de regulerende
energiebelasting. Iedereen die hier al
wat langer rondloopt, weet dat dat
tijdstip niet zal worden gehaald.

Waarschijnlijk zullen wij pas
vanavond laat met de behandeling
kunnen beginnen. Dat betekent een
verbrokkelde behandeling en
onzekerheid voor al degenen die dat
debat willen volgen. Kunt u enige
indruk geven van de gang van zaken,
ook met het oog op de voorbereiding
van het debat? Er moet ook nog een
reeks amendementen worden
gemaakt.

Mevrouw Giskes (D66): Voorzitter!
Mijn fractie hecht er zeer aan dat dit
wetsvoorstel op korte termijn
behandeld kan worden, bij voorkeur
vandaag. Ik denk niet dat wij op dit
moment al kunnen overzien of dat
ook werkelijk zal lukken. Ik hoor
graag hoe u daartegen aankijkt.

De heer Crone (PvdA): Voorzitter! Ik
sluit mij hierbij aan en wijs collega
Lansink erop dat hij zijn amende-
menten al klaar had kunnen hebben.
Overigens is het niet per se
noodzakelijk amendementen in te
dienen.

De heer Weisglas (VVD): Voorzitter!
Als secretaris van mijn fractie hecht
ik aan overzichtelijkheid van het
leven, voor zover het zich in de
Tweede Kamer afspeelt. Wat dat
betreft kan ik mij wel een beetje
vinden in de woorden van de heer
Lansink. Als het laat en verbrokkeld
wordt, zouden wij ook aan volgende
week kunnen denken.

De voorzitter: Er is mij gevraagd
hoe ik tegen de gang van zaken van
vandaag aankijk. Het is mijn taxatie
dat de behandeling van wetsvoorstel
24250 vandaag in ieder geval niet
kan worden voltooid. Dat betekent
dat er dinsdag dus niet gestemd kan
worden. Ik voer punten zo laat
mogelijk van de agenda af om
leegloop te voorkomen. Ik had in
gedachten, u dinsdag voor te stellen
om donderdag hoe dan ook over het
wetsvoorstel te stemmen. De Kamer
is baas over haar eigen orde, maar ik
wil een krachtig, nastrevenswaardig
doel stellen. Niet alleen in de Kamer,
maar ook in het kabinet leeft de
wens om volgende week een
eindconclusie te trekken. Misschien
beginnen wij de behandeling
vandaag. Een verbrokkelde behande-
ling moet niet onder alle omstandig-
heden worden uitgesloten, maar
dient zo enigszins mogelijk te
worden voorkomen. Dat kan ik nu
nog niet overzien. Hoe dan ook zal

volgende week donderdag over het
wetsvoorstel worden gestemd. De
leden kunnen daarmee in hun
agenda rekening houden.

Dit is de beste reactie die ik kan
geven; de rest is speculatie. De
ervaring leert dat dingen soms
verrassend snel gaan. De ingelopen
tijd gaan wij in zo'n geval benutten.
Soms krijgen dingen een verras-
sende dimensie, waardoor enige tijd
verloren gaat.

Ik stel dus voor, volgende week
donderdag over het wetsvoorstel te
stemmen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik maak een
opmerking over de orde van deze
middag. Het lijkt mij het beste, eerst
de tweede termijn van de Kamer
inzake de ANW af te maken.
Vervolgens zal ik de interpellatie en
het twee-minutendebatje aan de orde
stellen, waarna wij kunnen stemmen.
Al dan niet met onderbreking door
een dinerpauze kunnen wij daarna
beginnen aan het antwoord van de
staatssecretaris.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- het wetsvoorstel Regeling
van een verzekering voor
nabestaanden (Algemene
nabestaandenwet) (24169).

De algemene beraadslaging wordt
hervat.
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Mevrouw Kalsbeek-Jasperse
(PvdA): Mijnheer de voorzitter! Het
was misschien wel goed dat wij even
een schorsing hadden voor de lunch,
want wij begonnen wel erg veel
plezier te krijgen in onze politieke
steekspelletjes. Het gaat hier echter
om een buitengewoon serieuze
aangelegenheid. Het gaat om
mensen die zich dezer dagen
afvragen wat op 1 januari 1998 hun
financieÈ le ruimte zal zijn. Ik vind dat
met wat er nu ligt aan wetsvoorstel
en amendementen van de coalitie ±
de andere amendementen zal ik
dadelijk bespreken ± er uiteindelijk
een goede nabestaandenwet ligt,
waardoor inderdaad diegenen die
beschermd moeten worden,
beschermd worden. Ik vind ook dat
deze nabestaandenwet een verbete-
ring is ten opzichte van de vorige

Voorzitter
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